
Protokół Nr XXXI/2016 
z posiedzenia XXXI sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Gostyninie VII

kadencji z dnia   
10 marca 2016 roku.

Stan – 15
Obecni –14
Lista obecności w załączeniu.

Obrady rozpoczęto o godzinie 20.00,  zakończono o godzinie 20.25.

Do punktu 1

Otwarcie obrad.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Robacki  – Otwieram  obrady  XXXI  sesji
nadzwyczajnej Rady Miejskiej VII kadencji. Witam Pana Burmistrza Pawła Kalinowskiego, witam
Wiceburmistrza Pana Pawła Pachniewskiego, witam Panią Skarbnik Bożenę Sokołowską, witam
Panią Sekretarz Hannę Adamską, witam Pana Mecenasa Marcina Brzezińskiego, witam koleżanki i
kolegów Radnych, witam media, pracownice biura rady miejskiej i wszystkich przybyłych. 

Do punktu 2 

Uchwalenie zmian w porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Robacki – odczytał proponowany porządek sesji. 

Radni nie zgłaszali uwag do porządku. 

Za przyjęciem porządku obrad głosowano następująco:

Za- 14      Przeciw- 0 Wstrzymało się- 0

Porządek obrad został przyjęty. 

Porządek sesji:

1. Otwarcie obrad.
2. Uchwalenie zmian w porządku obrad.
3. Podjęcie uchwały zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Gostynina na rok 2016.
4. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę nr 135/XXVI/2016 Rady Miejskiej w Gostyninie z

dnia 30 grudnia 2015 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2023.
5. Zamknięcie obrad. 

Do punktu 3

Podjęcie uchwały zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Gostynina na rok 2016.



Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska – Wszystkie autopoprawki zostały uwzględnione, wydatki
bieżące  po zmianach będą zwiększone o kwotę 6.463.386,00 zł.,  natomiast  wydatki  majątkowe
zwiększa się o kwotę 1.014.578,00 zł. 

Radni nie zgłaszali pytań i uwag do uchwały. 

Za podjęciem  uchwały głosowano następująco:

Za- 14 Przeciw- 0 Wstrzymało się- 0 

UCHWAŁA NR 160/XXXI/2016 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

Do punktu 4 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę nr 135/XXVI/2016 Rady Miejskiej w Gostyninie z
dnia 30 grudnia 2015 roku w sprawie Wieloletniej  Prognozy Finansowej na lata 2016-
2023.

Opinia komisji:

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – opinia pozytywna. 

Radni nie zgłaszali pytań i uwag do uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowano następująco:

Za- 14 Przeciw- 0  Wstrzymało się- 0

UCHWAŁA NR 161/XXVI/2016 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Robacki  –  Zanim  zamkniemy  obrady,  chciałbym
przedstawić Państwu jeszcze jeden problem, ponieważ wpłynęło do mnie pismo Pana Burmistrza,
dotyczące  społecznej  komisji  mieszkaniowej:  „W  związku  z  wytypowaniem  Pani  Magdaleny
Augustyniak  i  Pana  Michała  Bartosiaka  Radnych  Rady  Miejskiej  w  Gostyninie  do  pracy  w
społecznej komisji mieszkaniowej działającej przy Burmistrzu Miasta Gostynina, informuję Pana
Przewodniczącego,  że  wymienione  osoby nie  wywiązują  się  ze  sowich  obowiązków,  nie  biorą
udziału w posiedzeniach komisji, nie wizytują warunków mieszkaniowych  osób ubiegających się o
wynajęcie lokalu mieszkaniowego z zasobów gminy.  Takie działania  pozostawiają w niepewnej
sytuacji  osoby,  które  złożyły  wnioski  o  lokale,  oraz  utrudniają  bieżącą  pracę.  W  związku  z
powyższym, proszę Pana Przewodniczącego o wytypowanie innych radnych, którzy będą aktywnie
uczestniczyć w pracach komisji.”Zgodnie z Uchwałą nr 290 Rady Miejskiej w Gostyninie z dnia 26
września 2002  w sprawie zasad wynajmowania lokalów, wchodzących w skład mieszkaniowego
zasobu Gminy Miasta Gostynina w skład komisji wchodzą przedstawiciele organizacji społecznych,
związków zawodowych,  członkowie rady miejskiej  w Gostyninie.  W załączeniu kserokopia list
obecności członków komisji mieszkaniowej, potwierdzające absencję wymienionych osób”. 
Mam pytanie, czy te wymienione osoby chcą dalej pracować  w komisji, czy składają rezygnację?
Radny Michał Bartosiak -  Dobrze złożę pisemną rezygnację. 



Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Robacki –  Proponuję złożyć  odpowiedni wniosek z
uzasadnieniem do Pana Burmistrza. Po zastanowieniu, kto chciałby być w takiej komisji i podjęciu
decyzji, proszę to zrobić na piśmie.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata Rędzikowska – Mystkowska – Chciałabym
tylko poprosić o zorganizowanie spotkania dotyczącego monitoringu w mieście.

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski – Może na najbliższej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku
Publicznego. 

Radny Tadeusz  Majchrzak –  Wnioskuję o oględziny Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki
Cieplnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Robacki -   Jest zaproszenie Pana Prezesa,  tylko Pan
Przewodniczący ustali termin.  

 
Do punktu 5

Zamknięcie obrad.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Robacki  -  Zamykam  posiedzenie  XXXI  sesji
nadzwyczajnej Rady Miejskiej VII kadencji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Robacki 

Spisała:

Julita Pilichowicz. 

 

  


